



# Regulatory Insights

**Date Released**

November 22, 2017

**Government Agency**

China FDA

&

General Administration of Quality Supervision, Inspection and Quarantine of the People's Republic of China (AQSIQ)

**Notice of adjustment of the transitional period of registration management of Foods for Special Medical Purpose**

关于调整特殊医学用途配方食品注册管理过渡期的公告

In order to implement <Registration management of Foods for Special Medical Purpose (FSMP)>

(CFDA, No.24), secure an adequate supply of FSMP, after considering public opinions, CFDA & AQSIQ decided to adjust the transitional period of registration management of FSMP.

1. Beginning on January 1, 2019, all FSMP produced in China or exported to China shall get the registration certificate by law. And mark the registration number on the label and instruction book.
2. FSMP produced in China or exported to China, which production date of December 31, 2018 or earlier, are allowed to be sold until expiration date.
3. Since the release of this notice, <Notice of transitional period of registration management of Foods for Special Medical Purpose>(CFDA, No.119, 2016) shall be canceled.

---

Original Chinese Document Below

国家食品药品监督管理总局 国家质量监督检验检疫总局关于调整特殊医学用途配方食品注册管理过渡期的公告（2017 年第 139 号）

为贯彻实施《特殊医学用途配方食品注册管理办法》（国家食品药品监督管理总局令第 24 号），保障特殊医学用途配方食品市场供应，经征求社会各方意见，决定调整特殊医学用途配方食品注册管理过渡期。现就有关事宜公告如下：

一、自 2019 年 1 月 1 日起，在我国境内生产或向我国境内出口的特殊医学用途配方食品应当依法取得特殊医学用途配方食品注册证书，并在标签和说明书中标注注册号。

二、在我国境内生产或向我国境内出口的特殊医学用途配方食品，生产日期为 2018 年 12 月 31 日（含）以前的，可在我国境内销售至保质期结束。

三、本公告自发布之日起实施，《关于给予特殊医学用途配方食品注册管理过渡期的公告》（国家食品药品监督管理总局公告 2016 年第 119 号）同时废止。